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达雷尔·博克博士的著作曾入选纽约时报畅销书榜。他著有四

十余本书，研究领域涉及释经学、新约之旧约引据、路加福音-

使徒行传、历史上的耶稣、福音书研究，以及神学和文化的整

合。这最后一项也是他在亨德里克斯文化参与中心的工作重点，

他负责的播客节目《讨论桌》（The Table）每周都通过网络播送，主要探讨神与文化的

关系。他已任选民事工差会的董事会成员超过十年，任惠敦学院董事会成员五年。 

博克博士毕业于德克萨斯大学（文学学士）、达拉斯神学院（神学硕士）、阿伯丁大学

（博士）。他做过四期博士后研究，每期一年，第一期在图宾根大学，二至四期时则以

洪堡学者的身份，在德意志联邦共和国的奖学金资助下进行研究（1989－1990, 1995－

1996, 2004－2005, 2010－2011）。他还是三一团契教会（Richardson, Texas）的荣休长

老，《今日基督教》的特约编辑，并在 2000－2001 年担任福音派神学学会的会长。他

与妻子莎莉育有二女（均已婚）一男，有三个外孙，一个外孙女。 

 

Executive Director of Cultural Engagement for the Hendricks Center 

Senior Research Professor of New Testament Studies  

Dallas Theological Seminary 

 

Dr. Darrell L. Bock is a New York Times Best Selling author. A writer of around forty books, 

his special fields of study involve hermeneutics, the use of the Old Testament in the New, 

Luke-Acts, the historical Jesus, gospel studies and the integration of theology and culture. It 

is this latter area that is the focus of his work at the Center where he is responsible for 

producing a web-based, weekly podcast on issues of God and culture called The Table. He 

has served on the board of Chosen People Ministries for over a decade and also has served on 

the board at Wheaton College for five years. He is a graduate of the University of Texas 

(B.A.), Dallas Theological Seminary (Th.M.), and the University of Aberdeen (Ph.D.). He has 

had four annual stints of post-doctoral study at the University of Tübingen, the second 

through fourth as an Alexander von Humboldt scholar through a scholarship offered by the 

Federal Republic of Germany (1989-90, 1995-96, 2004-05, 2010-2011). He also serves as 

elder emeritus at Trinity Fellowship Church in Richardson, Texas, is editor at large 

for Christianity Today and served as President of the Evangelical Theological Society for the 

year 2000-2001. He is married to Sally and has two daughters (both married), a son, three 

grandsons, and a granddaughter. 


